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      INTERPELACJA VIII/2024 

 
 

dotyczy:  udrożnienia kanalizacji deszczowej.  
 

    W odpowiedzi na zgłoszenie mieszkańców ulicy Kutrzeby zwracam się                     
z prośbą o podjęcie działań w postaci udrożnienia kanalizacji deszczowej. 
W przypadku silnych czy kilkudniowych opadów, zdarza się, że  straż pożarna nawet 
dwa razy w tygodniu wypompowuje wodę ze studzienki kanalizacji deszczowej 
ponieważ cała ulica - oba pasy i cały chodnik są zalane wodą. Nie da się ominąć 
wody nawet pasem zieleni, bo stoi tam kontener na bioodpady. Ponieważ  problem 
ten trwa od kilku lat, wraca cyklicznie, generuje koszty pracy straży pożarnej, które 
już dawno przerosły koszty przebudowy tego odcinka deszczówki, należy podjąć 
działania niwelujące obecny stan rzeczy, skutkujący utrudnieniami dla lokalnych 
mieszkańców.  

Ponadto proszę o informacje, jak często kanalizacja deszczowa jest 
czyszczona i udrażniana w mieście oraz kto świadczy tę usługę na rzecz 
mieszkańców Częstochowy ? 

Wobec powyższego proszę o wdrożenie przedmiotowych działań przed 
zbliżającymi się opadami wiosenno-letnimi.  
 
 
Załącznik: 
zdjęcie obrazujące stan zalania  
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